
PROTOKÓŁ NR LXIX/2018 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 30 października 2018 r.  

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się  

o godz. 15.07. 
 

Następnie Przewodnicząca powitała gości zaproszonych na sesję. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1 do 

protokołu) 
2) Prezydent Miasta – J. Górczyński  

3) Wiceprezydent Miasta – Marzena Dębniak 

4) Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

5) Sekretarz Miasta –  Anna Niedbała  

 

Nieobecni radni: Paweł Celebański, Artur Głąb, Daniel Strojny, Urszula Uba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek  – Porządek dzisiejszych 

obrad składa się z dwóch punktów, mianowicie dwa projekty uchwał. Jeden 

projekt zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2018 r. i drugi projekt uchwały zmieniający uchwałę 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 

lata 2018-2023. Czy Państwo Radni mają uwagi do tego projektu porządku 

obrad? Nie widzę.  

Radni Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie uchwał 

w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2018 r., 

2) zmieniająca uchwałę sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018-2023. 

  

Ad 1) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – W takim razie 

przechodzimy do realizacji porządku obrad, a mianowicie pierwszy projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji o opinie komisji.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018. Kto jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018.  

Patrz uchwała Nr LXIX/111 /2018 – załącznik nr 2 do protokołu. 

2) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – I kolejny projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. Projekt uchwały 

również był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego 

Komisji również o podanie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2018 – 2023. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw?  

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 

– 2023. 

Patrz uchwała Nr LXIX/112/2018 – załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – I nasze obrady dobiegają 

końca, ale zanim zakończę obrady tejże sesji, za sekundę tylko powiem jeszcze 

do Państwa Radnych, że zostaliśmy zaproszeni przez dyrektorów, nauczycieli  

i dzieci ostrowieckich placówek przedszkolnych na uroczystość pt. „Dla Ciebie 

Polsko.” Ta uroczystość odbędzie się 9 listopada w Kinie „ETIUDA”  

o godz. 10.00 rano. A więc, serdecznie wszyscy Państwo Radni jesteście 

zaproszeni. Teraz poproszę Pana Prezydenta o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie 

Radni! Szanowni Państwo! Chciałem pogratulować w debiucie Panu 

Skarbnikowi Sławomirowi Kijakowi, bo on dzisiaj zastąpił Panią, naszą 

poprzednią Skarbnik. I dzisiaj jest pierwszy raz w nowej roli na sesji rady 
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miasta. Panie Sławku, żeby tylko takie Pan miał sesje, jak tą dzisiejszą. Dziękuję 

wszystkim Radnym. I zapraszam, ja z kolei, też na oficjalne uroczystości  

11 Listopada. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. I w tym 

momencie, proszę Państwa, wyczerpaliśmy porządek obrad. Zamykam LXIX 

nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do widzenia 

Państwu.  

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 15.10. 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

 

 

 

Marta Kamińska  

Eliza Kaniewska 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego  

 

Irena Renduda – Dudek 

 

 

 

  


